
Beskæftigelsesudvalget

Til: Beskæftigelsesministeren

Dato: 1. september 2014

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

BEU alm. del

Samrådsspørgsmål AK
Ministeren bedes redegøre for, i hvilken udstrækning kommunerne bruger de
nye sanktionsmuligheder for at sikre, at flest mulige ledige kommer videre i
uddannelse eller arbejde og herunder om brugen er tilstrækkelig.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Hans Andersen (V).

På udvalgets vegne

Pernille Rosenkrantz-Theil
formand
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